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Vragen van het lid Agema (PVV) aan
de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over het bericht dat
een reductie van de order voor
griepvaccins geen optie is.
(Ingezonden 14 januari 2010)

1
Bent u bekend met het bericht
«Reductie order griepvaccins geen
optie»?1

2
Op basis van welke argumenten
stuurt Nederland niet aan op een
reductie van de bestelde
griepvaccins, maar wordt er ingezet
op doorverkoop?

3
Hoe groot is de kans dat andere
landen daadwerkelijk onze overtollige
vaccins gaan afnemen, nu blijkt dat
de grieppandemie op zijn retour is?

4
Wat is de schade als de gewenste
doorverkoop niet doorgaat?

5
Zijn er zaken opgenomen in het
koopcontract die een belemmering
vormen voor heronderhandeling?
Zo ja, welke?

1 Financieel Dagblad, 13 januari 2010:
«Reductie order griepvaccins geen optie».
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